



Newsletter 博愛通訊

BCS School Hours
 Sat. 9AM-12:30PM
 Morrill (408)874-5874
 Sierramont (408)679-3326
 Piedmont (408)679-3325

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA 95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • web site: www.bcs-usa.org • Email: bcs_board@yahoo.com

博愛近期重要事項 / BCS Important Events

| 日期 | 事項 | Events | 地點/Where |
|------|-------------|--|------------|
| 2/10 | 新春慶祝活動 | Chinese New Year Celebration | Morrill |
| | 學術比賽頒獎典禮 | Academic Competition Awards Ceremony | All Campus |
| 2/17 | 派發每班舊生註冊報名表 | Returning-students Registration Packages | All Campus |
| 2/24 | 放假一天：總統日 | No School: Presidents' Day | All Campus |
| 3/3 | 校務會議 | Board Meeting 9:15-11:15 am | Morrill |

本期摘要

- § 博愛近期重要事項
- § 校長的話
- § 文化班公告
- § SAT中文模擬考試
- § 廣告

<<請上博愛網站.....
<http://www.bcs-usa.org>
查閱更多圖片資料>>

.....
[www.facebook.com/
 BerryessaChineseSchool](http://www.facebook.com/BerryessaChineseSchool)

編輯組電子信箱：
bcs_editor@yahoo.com

下週校園巡邏

2/17/18

Morrill 校區—每班三人
 C1A | MK | L13

Sierramont 校區—每班二人
 M4 | CFL4A | S6

Piedmont 校區—每班二人
 M11 | HSIC1 | P11



校長的話

李利中

今天二月十日是博愛的學術比賽頒獎典禮，我們分別在三個校區舉行，在Morrill校區(早上九時十五分至十一時)我們還有農曆新年慶祝活動，邀請了多位的貴賓前來和我們共慶歡樂，請前來參加我們的活動。

今天我們設有兩個有關我們的中國文化特別班和AP中文實驗班的研討會，是由國語班的副主任楊馥愷主持，請前來參與和查詢，時間是由九時十五分至九時四十五分，地點是Sierramont的圖書館。另一個研討會是由十時四十五分至十一時十五分，在Piedmont的圖書館舉行。如果您的子女現在就讀高中或即將進入高中的話，我建議您前來參加這個研討會。

下星期五(二月十六日)是農曆的大年初一，也是狗年的開始，我謹代表博愛中文學校的老師和義工團隊祝大家心想事成！身體健康！學業進步！

博愛在下星期日二月十八日(中午十二時至下午四時)在Children's Discovery Museum有一個校外活動，請前來參觀，入場費每位十五元，網站www.cdm.org。

在二月三日的校務會議中，我們校董會否決了在下學年度HSIC班增加學費的動議。

BCS has academic competition award ceremony (9:15-11am at Morrill, ~10am at Sierramont & Piedmont) at three campuses today. We also have Lunar Chinese New Year celebration at Morrill campus and VIPs are attending the event. Please join us for the event.

BCS mandarin department associate dean Fu-Kai Yang has setup two seminars (9:15-9:45am at Sierramont library, 10:45-11:15am at Piedmont library) to talk about Chinese culture classes MS1/MS2/AP prep. If your kid is at high school or going to a high school soon, I urged you to attend this seminar.

Next Friday (February 16) is the first day of the Lunar Chinese New Year and the beginning of the Year of the Dog. On behalf of teachers and volunteer teams of BCS, I wish you all the best! Healthy body! Academic progress!

BCS is having a booth at Children's Discovery Museum next Sunday (2/18) from noon to 4pm. The Museum is located at 180 Woz Way, San Jose CA 95110. Direction can be found on our website: www.cdm.org

The BCS board rejected to increase the HSIC tuition in 2018-2019.

文化班公告

2018-2019 學年度【文化班網上登記】

於2018年2月17日開啟

上網填入課程之後，請印出確定<完成登記版面>，連同支票 \$185 繳交給貴班代表，以協助於3/10/18前完成報名。最新資訊可至博愛文化班網址閱覽。 <http://www.bcs-usa.org/culture-dept>

ONLINE CULTURAL REGISTRATION

**** Kickoff on 2/17/18 ****

for 2018-2019 school year

Please submit <cultural class confirmation page> and a separate check \$185 to your Class Rep by 3/10/18. More information on cultural classes and registration instructions are available on webpage

<<http://www.bcs-usa.org/culture-dept>>

2018年SAT中文模擬考試

2018年SAT中文模擬考試已經開始接受報名，截止日期為2月8日（以郵戳為憑），請鼓勵學生踴躍參加。

若有任何問題，請以email address: ncacls.edurd@gmail.com直接和總會教研會聯絡。



Silicon Valley Alliance Church
Life Orchestra
信實谷宣道會生命樂團

Founded in 1999
Professional & Experienced Instructors

From **September** through **June**
Every Wednesdays 6:45 - 8:30pm

Introducing **Junior Life Orchestra**
Every Wednesdays 7:30 - 8:30pm

www.svac-cma.org/life

美美快遞~集貨轉運

比USPS郵政更便宜高達60%以上
寄Fedex, DHL更有特別折扣優惠!



台灣 \$2 /LB 起

香港 \$3 /LB 起

中國 \$5 /LB 起

美國境內 \$0.5~\$1.00

MeiMei Express 1-855-696-6397

408-520-3980/408-526-0168

✉ service@meimeexpress.com

我們的快遞服務達世界各地。

多寄還有更多的折扣優惠喔!

www.meimeexpress.com